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Írásbeli kérdés
Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„a 2009. évihez képest mennyire lesz teljesíthetőjövőre az „Út a munkához” program? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Herczog László
szociális és munkaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2009. évben Doboz Nagyközség közel 200 személyt foglalkoztatott az „Út a munkához”
program keretében. A programnak megvannak az előnyei és hátrányai is, de a segélyezette k
számára pozitívum, hogy a foglalkoztatás ideje alatt magasabb a jövedelmük . A 2009 . évben a
program bázis elő irányzata a költségvetési törvényjavaslat alapján várhatóan kiegészül 13 .000
millió forinttal .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésünk az, hogy ez az összeg elegend ő lesz-e arra, hogy a 2009 . évihez hasonlóan 2010 .
évben is az összes rendelkezésre állási támogatásban részesülő számára biztosíthasson az
önkormányzat a jelenlegi finanszírozási gyakorlat szerint munkát, azaz a 2009 . évi teljesítés i
adatokhoz mérten milyen mértékű az Önök által tervezett előirányzat? Hogyan készüljö n
Doboz Nagyközség – és az ország többi települése - a 2010 . évre?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . november 10-én

Erdős Norbert
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